

## Skolebestyrelsesmøde

**16-05-2023**

**17:30 – 20:30**

### Agenda:

Tidspunkt	Punkt	Ansvarlig
17:30	Princip: SFO'ens virksomhed  - <i>Feedback er modtaget. Udkastet ændres herefter og stemmes ind som gældende princip ved næste møde.</i>	Maria, Sebastian, Kirsten
18:00	Aftensmad	Alle
18:20	Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, medarbejderrepræsentant, skole og forældre  Elev  Ledelse  - <i>Alle karameller har været afleveret dagen før sidste skoledag til udlevering på dagen. Der har været konstruktiv dialog, om hvor hårdt man må kaste de omtalte karameller.</i>  - <i>Der har været henvendelser fra forældre, omkring hunde i skolegården om morgenen.</i>  - <i>Skolen vil skrive ud om hundeforbud i skolegården, og forældreforbud på gangene og i klasserne.</i>  - <i>Langhøjskolen viste storform ved Holmestaffetten. Vi overvejer allerede hvordan løbeuniformen skal tage sig ud næste år.</i>  - <i>Fagfordelingen er så småt ved at være på plads.</i>  - <i>Ledelsen er meget tilfredse med de mange nye kollegaer.</i>  - <i>Der er nye svømmelærere på vej, og flere kvinder skal have bassinprøven.</i>  - <i>Der kommer flere toiletter.</i>	Alle

	<p>Formand</p> <p>Medarbejdere</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Den kommende 6. årgang vil have fokus på trivsel de første 3 uger af skoleåret, og herefter vil klassedannelsen finde sted.</i></li> <li>- <i>Der ønskes fokus på forældrenes mulighed for at skabe nye relationer til hinanden, i forlængelse af klassedannelsen.</i></li> <li>- <i>Skolen vil overveje konkrete tiltag, som kan kickstarte det nye forældresamarbejde. F.eks. et grillarrangement afholdt af skolen. Vi genbesøger punktet ved næste møde.</i></li> </ul> <p>SKOK</p>	
19:00	<p>Indhold på møde med kontakt-forældrene</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Når indholdet er udarbejdet, bliver det sendt ud til bestyrelsen, til gennemlæsning.</i></li> <li>- <i>Der vil være tilbagemelding på næste møde.</i></li> </ul>	Henrik, Niclas, Marcel
19:15	<p>Projekt Åbne Døre: Skolen som fællesskab</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Vores teatersal bliver nu lånt ud til forestillinger mm.</i></li> <li>- <i>Der er blevet lavet en aftale med Hvidovre Kajakklub som i 1. omgang involverer 7. årgang.</i></li> <li>- <i>Vision om fællesspisning på skolen som et tilbud til lokalområdet, udenfor skoletid.</i></li> <li>- <i>Skolen er åben for at blive brugt mere aktivt i foreningslivet. Vi vil inddrage forældre. Skal ud i nyhedsbrevet.</i></li> <li>- <i>Vores aftale med det lokale "hygge"team, er i fuld gang.</i></li> </ul>	Henrik
19.30	Status på mobilfri skole	Søren

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Der opleves, at der er tale om få børn, som har udfordringer, når de skal aflevere telefoner.</i></li> <li>- <i>Der bliver truffet en beslutning ved det næste møde.</i></li> </ul>	
19.45	<p>Status på arbejdet med udviklingsplanen inkl. Følgegruppe</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Det er blevet aftalt at styre- og følgegruppen mødes 3-4 gange årligt.</i></li> <li>- <i>Der skal udvælges nogle områder, som man vil arbejde videre med.</i></li> <li>- <i>Der er en oplevelse af, at det giver mening når skolebestyrelsen deltager.</i></li> </ul>	Henrik, Følgegruppen
20.00	<p>Fordeling af årgange + datoer for forældremøder</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Der opfordres til at medlemmerne af skolebestyrelsen deler opgaven mellem sig:</i></li> </ul> <p>0. Marcel 1. Allan 2. Nicolas 3. Peter 6/9-23 4. Niclas 5. Nicolas 6. Maria 7. Julia 8. Maria 9. Peter</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Der bliver udarbejdet et talepapir, som skal støtte dialogen ude til møderne.</i></li> </ul>	Alle
20:15	<p>Evaluerings af bestyrelsens arbejde "Fik vi snakket om det rigtige?"</p> <p><i>Der har været god tid til tale om de forhold der fylder, der har været holdt en god fart og der har ikke været dvælet ved småforhold.</i></p>	Alle
20:25	<p>Evt. + input til kommende nyhedsbrev</p> <p>Evt.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- <i>Der kommer en høring omkring skoledistrikter</i></li> <li>- <i>Maria og Nicolas er tovholdere.</i></li> </ul>	Alle

- |  |   |  |
|--|---|--|
|  | <ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Vi fastholder som udgangspunkt vores svar.</i></li><li>- <i>Vi er praktikskole fra næste år.</i></li><li>- <i>Tysklærerne er rettet ind og på plads.</i></li></ul> Input: <ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Skolen er åben for at blive brugt mere aktivt i foreningslivet. Vi vil inddrage forældre. Skal ud i nyhedsbrevet.</i></li></ul> |  |
|--|---|--|

### **Forberedelse/kommentarer:**

Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse:

- Udkast til princip for SFO'ens virksomhed

Følgende punkter til kommende nyhedsbrev:

- Orientering om genaktiveringen af Kontaktforælderrollen.
- Status på klatrevæg.
- Skolens rolle i lokal- og foreningslivet, forældrene involveres.